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 سکوت نهادهای نظارتی در برابر بازنشسته های فوتبال؛

مصلحت یا غفلت؟ »دنیای هوادار« از افزایش سرعت رکود تورمی
در بازار گل آلود  مسکن گزارش می دهد؛

به نام مصرف کنندگان
به کام سوداگران!

سخنگوی کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس گفت که قرار است سید ابراهیم رئیسی 
به جای آملی لاریجانی سکان دار قوه قضائیه شود.

ارائه گزارش  نوروزی در جلسه علنی ظهر روز گذشته در جریان  حجت الاسلام حسن 
کمیسیون قضائی در مورد طرح تمدید قانون شوراهای حل اختلاف گفت: با توجه 
به اینکه آقای رئیسی قرار است به جای آقای آملی لاریجانی سکان دار قوه 

قضائیه شود و ما متوجه شدیم که ایشان نظر خاصی در مورد قانون شوراهای حل اختلاف دارند، 
لذا مجبور شدیم این قانون را یکسال تمدید کنیم که موقتاً اجرایی شود.

وی افزود: قول می دهیم قبل از ۶ ماه قانون دائمی را به صحن مجلس بیاوریم.
به گزارش »دنیای هوادار« موضوع انتصاب سید ابراهیم رئیسی به عنوان رئیس قوه قضائیه پیش از 

این به عنوان گمانه زنی در برخی رسانه ها و فضای مجازی مطرح شده بود.

سخنگوی کمیسیون قضائی مجلس : 

»رئیسی« به جای »آملی لاریجانی« سکان دار قوه قضائیه می شود

بیانیه نویسی و اعتراض به داوری ها در لیگ برتر؛

داوران بی  پناه
در محاصره گلادیاتورها

استاندار البرز:
ایجاد زمینه اشتغال پایدار در 
بخش گردشگری البرز از اهم 

برنامه های استان است

گزارش »دنیای هوادار« از تخلف 
هایی که از اعتبار لیگ می کاهد؛

متخلف ها به بهشت
نمی روند !

بضاعتی پور: 
کرج به استقبال

بهار می رود
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بضاعتی پور:
کرج به استقبال بهار می رود

رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج از اجرای طرح استقبال از بهار از اول اسفند خبرداد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی سازمان 
سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج ،پیمان 
بضاعتی پور در گفت وگو با پایگاه مدیریت شهری کرج، 
اظهار کرد: طرح استقبال بهار همه ساله توسط معاونت 
راهبری  و  ریزی  برنامه  کرج  شهرداری  شهری  خدمات 

می شود.
این طرح شاهد شستشو  اجرای  ادامه داد: در طول  وی 
و رنگ آمیزی جداول، اورهال آب نماها، انجام نقاشیهای 

دیواری و نصب پرچم های الوان خواهیم بود.
وی توضیح داد: علاوه براین، در طرح استقبال بهاری در 
مناطق مختلف شهر درختکاری و گلکاری صورت می گیرد 

تاچهره شهر زیبا و بهاری شود .
رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج از 
اصلاح سیستم نورپردازی و امحاء دیوارهای مزاحم شهری 
از دیگر اقداماتی نام برد که در راستای اجرای این طرح 

صورت می گیرد.
بضاعتی پور خاطر نشان کرد: طرح استقبال از بهار از اول 
اسفند به کلیه سازمان ها و مناطق شهرداری ابلاغ و اقدامات 

لازم در راستای اجرای آن آغاز می شود.
وی گفت: امید است با تلاش مجموعه مدیریت شهری و 
تعامل شهروندان بهار امسال شهری شاد و بانشاط داشته 

باشیم.

رحیم خستو:
شادی و نشاط نوعی سرمایه 

اجتماعی است
مراسم  ارتباطات در حاشیه  و  رییس کمیسیون هنر 
استفاده  گفت:  طلوع  پارک  در  خانوادگی  روی  پیاده 
از ظرفیت و مولفه های هنری و ورزشی در گونه های 
مختلف و شکل جمعی آن در تزریق نشاط اجتماعی 

تاثیر بسزایی دارد.
به گزارش روابط عمومی سازمان سیما،منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج؛ رییس کمیسیون هنر و ارتباطات 
طلوع  پارک  در  خانوادگی  روی  پیاده  مراسم  در حاشیه 
گفت: فضای عمومی شهر، صحنه نمایش زندگی روزمره 
مردم بوده و در توسعه فرهنگ شهروندی توجه به فضاهای 

عمومی نقش مهمی ایفا می کند.
رحیم خستو با بیان اینکه عنصر گمشده امروز شهرهای ما 
نشاط شهروندی است خاطر نشان کرد: با رویکرد انسان 
محوری و توسعه فضاهای فرهنگی و اجتماعی می توان 
فضای شهرها را متحول کرد و هر چه فضاها و طراحی های 
شهری برای زندگی شهروندان بیشتر فراهم باشد خانواده ها 
دارای آرامش فرهنگی و روانی و اجتماعی بیشتری هستند 
و در حقیقت آرامش فکری به دور ازهرگونه دغدغه به نشاط 

حاکم در جامعه منجر خواهد شد.
وی با بیان این که از ابتدای پاییزامسال سازمان سیما منظر 
و فضای سبز شهری رویدادهای فرهنگی و هنری متعددی 
را در سطح پارکها و بوستان های شهری برگزار کرده اظهار 
داشت : استفاده از ظرفیت و مولفه های هنری و ورزشی 
در گونه های مختلف و شکل جمعی آن در تزریق نشاط 

اجتماعی تاثیر بسزایی دارد.
رییس کمیسیون هنر وارتباطات در پایان با اشاره به اینکه  
شادی و نشاط نوعی سرمایه اجتماعی است که می توان با 
سیاست های اجرایی صحیح به نهادینه سازی آن در جامعه 
کمک کرد اظهار داشت: اولویت بخشی مولفه تفریح و نشاط 
اجتماعی باید در برنامه ریزی های شهری مد نظر قرار بگیرد 
چراکه امروزه نشاط اجتماعی به عنوان حلقه مفقوده جامعه 

شهری مطرح است.

خبر

نماینده عالی دولت در استان البرز با 
اشاره به شیف اشتغال از صنعت به 
خدمات خاطرنشان کرد: استانداری 
و دستگاه های دولتی در البرز حتماً 
به  شیف  تا  کرد  خواهند  کمک 
عمده  بخش  شود،  تقویت  خدمات 
ای از این شیف در حوزه گردشگری 
است و با توجه به اینکه درآمدهای 
گردشگری هم در برنامه های ششم 
مورد   ۹۸ بودجه  در  هم  و  توسعه 
تاکید قرار گرفته است این موضوع 
یکی از برنامه های ما در استان البرز 
خواهد بود چون این را محلی برای 
اشتغال پایدار و موثر در استان البرز 

می دانیم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از 
جمعه  روز  شهبازی  دکتر  البرز، 
2۶ بهمن ماه در حاشیه بازدید از 
نمایشگاه گردشگری تهران ضمن 
چهلمین  با  مصادف  ایام  تبریک 
سال پیروزی انقلاب اسلامی ایران 
گفت: کاری که امروز در حال انجام 
است در راستای تبادلات فرهنگی 
که  است  اجتماعی  ارتباطات  و 
جوامع امروزی ناگزیر به تقویت آن 

هستند.
دکتر شهبازی افزود: در این نمایشگاه 
وقوع  به  تهران  در  که  روزه   چند 
دلیل  به  هم  البرز  استان  پیوسته، 
سابقه فراوان در تاریخ و هم به جهت 
داشتن رنگین کمانی از اقوام حضور 
دارد و  در حوزه صنایع دستی هم 
برای  کشور  در  فراوانی  حرف های 

گفتن دارد.
وی با بیان اینکه میراث فرهنگی البرز 
استان  میراثی  آثار  مرمت  دنبال  به 
است، ادامه داد: در این حوزه آثاری 
چون محوطه ازبکی و آثار مربوط به 

را  خود  کاملاً  قاجار  و  صفویه  دوره 
نمایان کرده است.

استاندار البرز به وضعیت غرفه البرز 
و  اشاره  گردشگری  نمایشگاه  در 
اعلام کرد: در غرفه البرز کاری که 
دارای  داده  انجام  خصوصی  بخش 
ارزش بود و میراث فرهنگی البرز کار 
همکاری و تسهیلگری را انجام داده 
صمیمانه  خصوصی  بخش  از  بود، 

سپاسگزاری می کنم.
وی ادامه داد: در غرفه البرز نمایی 
کاروانسرای شاه عباسی که در  از 
کشور و استان معروف است هم به 
نمایش گذاشته شده و مورد توجه 
بازدید کنندگان قرار گرفته است، 
چند  پیشرفت های  این  بر  علاوه 
سال اخیر هم به نمایش گذاشته 

شده است.
البرز  اینکه  بیان  با  شهبازی  دکتر 
رنگین کمانی از اقوام را در خود جای 
داده و همین باعث حضور چشمگیر 
شده  البرز  غرفه  در  مختلفی  افراد 
است گفت: امیدوارم با همین تبادل 
فرهنگی بین استان ها، عرضه صنایع 
طبیعتگردی  و  بومگردی  دستی، 

تقویت شود.
از  اشتغال  شیف  به  اشاره  با  وی 
صنعت به خدمات خاطرنشان کرد: 
استانداری و دستگاه های دولتی در 
تا  کرد  خواهند  کمک  حتماً  البرز 
تقویت شود،  به خدمات  این شیف 
در  شیف  این  از  عمده ای  بخش 
حوزه گردشگری است و با توجه به 
اینکه درآمدهای گردشگری هم در 
برنامه ششم توسعه و هم در بودجه 
۹۸ مورد تأکید قرار گرفته است این 
موضوع یکی از برنامه های ما در استان 
البرز خواهد بود چون این را محلی 
برای اشتغال پایدار و موثر در استان 

البرز می دانیم.
خصوص  در  شهبازی  دکتر 
برنامه های البرز برای توسعه صنعت 
گردشگری گفت: با توجه به طبیعت 
از بهشت  البرز که قطعه ای  استان 
و  تا طالقان  از جاده چالوس  است 
همچنین اینکه ما معبر 12 استان 
هستیم بنابراین می توانیم در عرضه 
محصولات فرهنگی و صنایع دستی 
از این فرصت استفاده کنیم، افزایش 
تخت های هتلی هم خیلی مهم است 
و در این بخش چندین سرمایه گذار 
مشغول به کار هستند، دولت برای 
بالا بردن سرانه تخت هتل اقدماتی 
از جمله معافیت از عوارض نوسازی 
و هزینه های صدور پروانه ساختمانی 
تسهیلات  حوزه  در  و  داده  انجام 
بانکی گردشگری هم پیگیری های 
ویژه ای از طرف آقای مونسان رئیس 
سازمان میراث فرهنگی کشور انجام 

شده است.
وی افزود: جاده هشتگرد به طالقان 
هم که یک جاده گردشگری است 
از 20 سال معطل ماندن پس  بعد 
آقای  دستورهای  و  بازدیدها  از 
دکتر نوبخت معاون رئیس جمهور، 
ساخت  شرکت  رئیس  و   راه  وزیر 
راه های کشور قرار شد تا تیرماه زیر 
تقویت  در  جاده  این  برود،  ترافیک 
جایگاه  گردشگری  زیرساخت های 

ارزشمندی دارد.
استاندار البرز در پایان گفت: بخش 
این حوزه موثر است،  خصوصی در 
خصوصی  بخش  برای  البرز  در  ما 
فرش قرمز پهن کرده ایم و با تبلیغ 
به  کمک  و  میراثی  فرصت های 
تقویت  دنبال  به  سرمایه گذاران 
جایگاه گردشگری و میراثی و افزایش 
بهبود  و  استانی  و  ارزی  درآمدهای 

وضعیت معیشتی مردم با استفاده از 
این بخش هستیم.

استاندار البرز از محل ایجاد 
اردوگاه ماده 1۶ استان

بازدید کرد
از ظهر شنبه  پیش  دکتر شهبازی 
در راس تیمی متشکل از مسئولان 
مربوطه در حوزه پیشگیری از آسیب 
های اجتماعی و مبارزه با مواد مخدر 
در محل احداث اردوگاه ماده 1۶ البرز 

حضور یافت.
در  مسئولیت  آغاز  از  البرز  استاندار 
حوزه  در  کافی  اشراف  با  استان 
امنیتی،  و  اجتماعی  سیاسی،  های 
درمان  و  نگهداری  جمع آوری، 
معتادان متجاهر، مقابله و درمان آنها 
را از اهم امور دانسته بر این باور است 
که تمامی مسئولان مربوطه در این 
حوزه باید برای ساماندهی این مهم 

در کوتاه مدت تلاش کنند.
وی ایجاد و راه اندازی اردوگاه ماده 1۶ 
استان که در البرز سال ها مورد نیاز و 
پیگیری بوده را به جد در دستور کار 
قرار داده، احداث این اردوگاه که برای 
البرز از اهمیت بالایی برخوردار بوده، 
در ادوار مختلف مطرح شده ولی به 

سرانجام جدی نرسیده است.
با پیگیری های صورت گرفته از سوی 
دکتر شهبازی و جلب توجه مسئولان 
ملی، طی سفر دبیرکل ستاد مبارزه با 
مواد مخدر کشور، برای نخستین بار 
در مرحله اول 500 میلیون تومان به 
احداث اردوگاه ماده 1۶ استان البرز 

اختصاص خواهد یافت. 
مواد  با  مبارزه  ستاد  اساس  این  بر 
مخدر کشور متعهد شده اعتبار لازم 
برای احداث اردوگاه یک هزارنفری در 

البرز را تأمین  کند.

استاندار البرز:

ایجاد زمینه اشتغال پایدار در بخش گردشگری البرز از اهم 
برنامه های استان است
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محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و تحلیل گر بازارسرمایه

و  آیا زمان حضور مقتدرانه قوای سه گانه 
به  دادن  پایان  برای  نظارتی  سازمان های 
آشفتگی و بی سروسامانی در بازار مسکن 
و کوتاه کردن دست سوداگران از این بازار 

استراتژیک کشور فرا نرسیده است؟!

ا.  ج.  مرکزی  بانک  منتشره ی  گزارش  در 
ا. - برگرفته از داده های خام سامانه ثبت 
معاملات املاک و مستغلات کشور-؛ توزیع 
معامله  مسکونی  واحدهای  تعداد  فراوانی 
واحد  هر  زیربنای  سطح  برحسب  شده 
نشان   13۹7 سال  دی ماه  در  مسکونی 
معاملات  از  سهم  بیشترین  که  می دهد 

انجام شده به واحدهای مسکونی با زیربنای 
»۶0 تا 70« مترمربع معادل 14.4 درصد 
دارای  واحدهای  است.  داشته  اختصاص 
زیربنای »50 تا ۶0« و »70 تا ۸0« متر 
مربع به ترتیب با سهم های 14.1 و 12.۶ 
درصدی در رتبه های بعدی قرار دارند. لذا 
در مجموع در ماه مورد گزارش، واحدهای 
مسکونی با سطح زیربنای کمتر از ۸0 متر 
مربع، 55.۸ درصد از معاملات انجام شده را 

به خود اختصاص دادند. 
کرایه  شاخص  بررسی  دیگر،  سوی  از 
در  و  تهران  کلانشهر  در  اجاری  مسکن 
کل مناطق شهری در دی ماه سال 13۹7 
موید رشد به ترتیب معادل 1۹.۹ و 17.1 
قبل  سال  مشابه  ماه  به  نسبت  درصدی 

می باشد )نمودار 1(.
تحلیل  و  کارشناسان  پیش بینی  علیرغم 
گران بازارهای سرمایه و با وجود ایجاد ثبات 
نسبی در بازار ارز و سکه توسط بانک مرکزی 
و قوه قضائیه؛ به دلیل منفعت طلبی دلالان، 
سفته بازان و اکثریت قریب به اتفاق مشاوران 
املاک در کسب سود حداکثری از این بازار 

آشفته مسکن و در رأس آن عدم نظارت 
بالاخص  و  مسئول  سازمان های  مناسب 
اتحادیه صنف مشاوران املاک )به بهانه های 
مختلف(؛ به استناد گزارشات منتشرشده 
توسط بانک مرکزی ج. ا. ا.، به تدریج بازار 
معاملاتی مسکن نسبت به ماه های گذشته 
هرروز با آشفتگی و رکود بیشتری مواجه 
حجم  شدید  کاهش  علیرغم  و  گردیده 
معاملات، همچنان روند رو به رشد قیمت 
مسکن )2.5 درصد افزایش متوسط قیمت 
آپارتمان مسکونی در دی ماه 13۹7 نسبت 
به ماه قبل از آن( -همانند اتفاقی که پیش 
از حضور مقتدرانه و مسئولانه قوه قضائیه و 
بانک مرکزی در بازار ارز و سکه رخ داده 

بود- دیده می شود. 
مسکن  بازار  تا  گردیده  موجب  امر  این 
و  ترس شدید  دلیل  -به  عرضه  از سمت 
پیش روی  آینده ی  از  آنها  اطمینان  عدم 
این بازار- همچنان تغذیه نشده و بر ایجاد 
بی تعادلی بر بازار مسکن بیفزاید و آینده ی 
بازار مصرف کنندگان واقعی را بیش از پیش 

تهدید کند. 

است  آن  از  حاکی  میدانی  بررسی های 
که طی ماههای اخیر و با توجه به گرانی 
مصالح ساختمانی، کمبود مشتری و نبود 
چشم انداز برای برآورد هزینه های احداث 
و  سازندگان  تمایل  نوساز؛  آپارتمان های 
دارندگان املاک کلنگی برای مشارکت در 
ساخت به طور چشمگیری کاهش یافته 
است. با این حال مشاوران املاک مدعی 
مالکان  بین  عجیبی  رقابت  که  هستند 
برای افزایش مداوم قیمت های پیشنهادی 
ایجاد شده و هرچه به پایان سال نزدیکتر 
می شود بازار مسکن با سرعت بیشتری به 
سمت رکود تورمی -شدیدتر از دوره های 

قبل- پیش می رود.

از  مسکن  بازار  ساماندهی  امکان  آیا 
طریق افزایش سقف تسهیلات خرید 

مسکن وجود دارد؟!
موافقت دولت با افزایش سقف تسهیلات 
اعطایی جهت خرید مسکن عملاً می تواند 
بدترین زیان بلندمدت را متوجه متقاضیان 
مصرفی خرید و اجاره مسکن نماید و بازار 

غیرقابل  و  عظیم  فاجعه ی  با  را  مسکن 
جبرانی مواجه کند. زیرا به محض تصویب 
و تخصیص نخستین دور از این تسهیلات؛ 
به  قیمتی  جهش  با  مجدداً  مسکن  بازار 
سال ۹۶  پایان  به  نسبت  بالاتری  مراتب 
تسهیلاتی  ابزار  عملاً  و  گردیده  مواجه 
دولت برای تحریک تقاضای مسکن را بی اثر 

خواهد شد. 
از  استفاده  اقتصاددانان؛  نظر  براساس 
تقویت  برای  مسکن  تسهیلات  محرک 
رکود  که  دارد  کارایی  بازاری  در  تقاضا 
بازار می تواند ناشی از نبود تقاضا یا ناتوانی 
متقاضی در عین مناسب بودن قیمت ها 
در  کشور  مسکن  بازار  درحالی که  باشد؛ 
قرار  خود  قیمتی  اوج  در  کنونی  شرایط 
داشته و رکورد تورمی آن جز با  افزایش 
تقاضا،  جنس  با  متناسب  مسکن  تولید 
تشدید نظارت و مقررات مربوط به معاملات 
سوداگرایانه مسکن و از همه مهمتر ایجاد 
نحوه  در  هوشمندسازی  و  خودکنترلی 
قیمت گذاری آپارتمان های مسکونی رفع 

نمی شود.

نمودار 1- روند رشد ماهانه قیمت مسکن و اجاره بها در شهر تهران نسبت به ماه مشابه سال قبل )درصد(
ماخذ:  1- قیمت مسکن؛ بانک مرکزی ج. ا. ا. )برگرفته از داده های خام سامانه ثبت معاملات املاک و مستغلات کشور( 

2- اجاره بها؛ اداره آمار اقتصادي بانک مرکزي ج. ا. ا.

»دنیای هوادار« از افزایش سرعت رکود تورمی در بازار گل آلود  مسکن گزارش می دهد؛

به نام مصرف کنندگان ، به کام سوداگران!

علی قوامی
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ورزشی

سرگیجه  برانکو

پرسپولیس در دوران برانکو ایوانکوویچ همواره از خط میانی 
قدرتمندی بهره مند بوده است. سرخپوشان پایتخت در لیگ 
پانزدهم با محسن مسلمان، امید عالیشاه، کمال کامیابی نیا 
و احمد نوراللهی روزهای خوبی را برای هوادارانشان رقم 
زدند و حالا از آن لیست 4 نفره، سه نفر در تیم پرسپولیس 
هستند و علاوه بر آن ها، هافبک های توانمند دیگری هم به 

لیست تیم اضافه شده اند.
بشار رسن، سروش رفیعی، مهدی ترابی و سیامک نعمتی 
4 هافبک دیگری هستند که با حضورشان پرسپولیس را به 
یکی از قدرتمندترین و پرمهره ترین تیم ها در این زمینه 
تبدیل کرده اند. نکته ای که باعث کارآمدی بیشتر آن ها 
شده، قابلیت چند پسته بودنشان است که اغلب زیر نظر 

برانکو ایوانکوویچ به وجود آمده است.
به طور مثال سیامک نعمتی که تنها توانایی بازی در هافبک 
کناری را داشت، اکنون هم پشت مهاجم بازی میکند و 
به حساب می آید.  اتکایی  قابل  هم در خط حمله مهره 
بشار رسن، امید عالیشاه، احمد نوراللهی و سروش رفیعی 
نیز چنین وضعیتی دارند و البته مهدی ترابی به صورت 
پیش فرض از قابلیت بازی در تمام پست های خط میانی و 

هجومی بهره مند است.
در بازی مقابل استقلال خوزستان پس از نمایش متوسط 
این دو را روی  برانکو  سروش و نعمتی در مقابل فولاد، 
نیمکت نشاند و باتوجه به محرومیت احمد نوراللهی، از کمال 
کامیابی نیا، مهدی ترابی، امید عالیشاه و بشار رسن در این 
پست استفاده کرد. ترابی که برای اولین بار در ورزشگاه 
بسیار  می رفت،  میدان  به  پرسپولیس  پیراهن  با  آزادی 
پرتلاش ظاهر شد و پشت سر دو مهاجم این تیم دوندگی 

زیادی را انجام داد تا موثر ظاهر شود.
بشار رسن عراقی نیز عملکرد ویژه ای از خود ارائه کرد. او 
در نیمه نخست خیلی خوب نبود اما در نیمه دوم نمایش 
بهتری از خود ارائه کرد و با جبران مافات، به یکی از بهترین 
بازیکنان پرسپولیس تبدیل شد. حرکت های انفجاری این 
بازیکن و عبور از چند مهره باعث می شد تا او فضای خوبی 
را در محوطه جریمه حریف به وجود بیاورد و زمینه ساز 
موقعیت های گلزنی شود. ستاره عراقی در دقیقه ۶1 با 
سانتری ماهرانه سیدجلال را در موقعیت گلزنی قرارداد و 
باعث شد تا قفل دروازه استقلال خوزستان شکسته شود. اما 
همین پاس طلایی هم باعث نشد تا برانکو او را ۹0 دقیقه 
در زمین قرار دهد و سرانجام او در دقیقه ۶۸ جایش را به 

سیامک نعمتی بدهد.
جانشین رسن هم عملکرد بسیار خوبی را ارائه کرد. نعمتی 
پس از یک روز نه چندان خوب در اهواز، این بار برابر تیم 
اهوازی تمام تلاش خود را کرد تا بار دیگر اعتماد برانکو را 
به خود جلب کند. سرانجام در دقیقه ۸۸ با فراری زیبا و 
دریافت پاس علی علیپور و با انجام یک دوی زیبا، یک پاس 
گل دیگر هم داد تا نمایش خوبش تکمیل شود. نکته دیگر 
درباره نعمتی سرعت بالایش بود که در چند صحنه به کار 

تیم آمد و باعث شد تا توپ در زمین حفظ شود.
سروش و عالیشاه نیز جزو مهره هایی هستند که برانکو 
نمی تواند به سادگی از نام آن ها بگذرد. رفیعی تکنیکی 
در نیم ساعتی که دیروز بازی کرد، نشان داد که همچنان 
می تواند در ترکیب اصلی باشد و عالیشاه هم که آقای پاس 

گل لیگ است و جزو قدیمی های تیم به حساب می آید.
سرگیجه شیرین برانکو حالا با بازگشت نوراللهی شدیدتر 
هم می شود. نوراللهی که تنها هافبک پرسپولیسی حاضر در 
جام ملت ها بود )از لیست نیم فصل اول این تیم( حالا در 
فرم بسیار خوبی قرار دارد و باید دید تصمیم برانکو راجع به 

او چه خواهد بود.

دریچه

های  برترین  گفت:  افشار  معصومه 
مسابقات قهرمانی ایروبیک، استپ و 
ماراتن دختران کشور در کرج معرفی 

شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، معصومه 

افشار نایب رییس هیئت ورزش های 
سرپرست  و  البرز   استان  همگانی 
برگزاری مسابقات  ایروبیک دختران 
قهرمانی  اظهار کرد: مسابقات  کشور 
ایروبیک، استپ و ماراتن)آماتور و حرفه 

ای( بانوان کشور در روزهای 25 و2۶ 
بهمن سال ۹7 به میزبانی مجموعه 
ورزشی پردیس کشاورزی کرج برگزار 

شد.
 1۸0 مسابقات  این  در  افزود:  وی 
ورزشکار از 14 استان آذربایجان شرقی، 
تهران،  اصفهان،  غربی،  آذربایجان 
قزوین، یزد، فارس، کرمانشاه، سمنان، 
شمالی،  خراسان  بوشهر،  زنجان، 
خراسان رضوی و استان البرز با هم به 

رقابت پرداختند.
افشار  ادامه داد: در پایان رقابت تیم 
رشته  مواد  در  کننده  شرکت  های 
های مختلف ودر مجموع تیمی تیم 

تهران  تیمی  مسابقات  در  برتر  های 
در جایگاه نخست قرار گرفت، قزوین 
البرز  های  تیم  و  شد  قهرمان  نایب 
وآذربایجان غربی به طور مشترک در 

جایگاه سوم قرر گرفتند.
نایب رییس هیئت ورزش های همگانی 
استان البرز تصریح کرد:در بخش حرفه 
ای ایروبیک ماراتن نیز الناز صفی خانی 

از البرز در جایگاه اول قرار گرفت.
وی با بیان اینکه تلاش کردیم میزبان 
خوبی برای این مسابقات باشیم گفت: 
مسابقات در سطح فنی بالایی به انجام 
با  کننده  شرکت  های  تیم  و  رسید 

رضایت استان البرز را ترک کردند.

نایب رییس هیئت ورزش های همگانی استان البرز خبر داد؛

معرفی برترین های ایروبیک دختران کشور در البرز

فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سرپرست 
معتقد است سرمربی این تیم پس از 
حضور دوباره در این مسئولیت همچنان 
درخشش  و  جوانان  به  ای  ویژه  نگاه 

استعدادهای ناب دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسام الدین 
جعفری همزمان با آغاز سومین اردوی 
فرنگی  ملی کشتی  تیم  آماده سازی 
قهرمانی  های  رقابت  در  برای حضور 
آسیا گفت: اردوی کنونی از اواخر هفته 

گذشته با دعوت از 3۸ فرنگی کار در 
خانه کشتی تهران آغاز شده که هدف 
آماده  تمرینات،  این  برپایی  از  اصلی 
سازی بچه ها برای حضور در تورنمنت 
همچنین  و  مجارستان  المللی  بین 

رقابتهای قهرمانی آسیاست.
وی با تاکید بر اینکه محمد بنا همواره 
نگاه جدی و ویژه ای به جوانان مستعد 
و آینده دار دارد، تصریح کرد: محمد بنا 
مدتی از کشتی دور بود و حالا که دوباره 

به عنوان سرمربی به تیم ملی بازگشته 
همچون گذشته سرمایه گذاری ویژه 
ای روی جوانان کرده است. این مساله 
در تورنمنت جام وهبی امره ترکیه به 
وضوح مشخص بود و نشان داد محمد 
بنا به تمامی نفرات نگاه ویژه دارد. او ثابت 
کرده می تواند از نفرات مستعدی که 
کسی انتظارش را هم ندارد یک کشتی 
گیر خوب و ششدانگ بسازد. البته ما با 
محدودیت زمان تا میادین بزرگ و مهم 

مواجه هستیم که این مساله کار کادر 
فنی را بسیار سخت و حساس می کند.

سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی افزود: 
اردوی  منتخب  نفرات  بزودی  باید  ما 
المللی  بین  تورنمنت  به  را  ملی  تیم 
مجارستان اعزام کنیم که این مسابقات 
اهمیت فراوانی برای کادر فنی دارد. با 
جزو  تورنمنت  این  که  این  به  توجه 
مسابقات طرح سیستم رنکینگ اتحادیه 
جهانی کشتی است طبیعتا تیم های 
قدرتمند با نفرات عنوان داری در آن 
به میدان خواهند رفت. همین موضوع 
ما ضمن کسب  تا  باعث خواهد شد 
امتیاز در رنکینگ اتحادیه جهانی، نفرات 

اعزامی را بطور جدی محک بزنیم.

نگاه ویژه »بنا« به فرنگی کاران جوان؛

 تورنمنت مجارستان زیرذره بین

مهدی خدابخشی به دلیل مصدومیت 
در مسابقات جام ریاست فدراسیون 
نخواهد  حضور  کیش  در  جهانی 

داشت.
مهدی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سر  پشت  از  بعد  که  خدابخشی 
گذاشتن دوران نقاهت عمل جراحی 
تیم  اردوی  در  از 2۹ دی ماه  دست 
ملی تکواندو حاضر شده بود تا خود 
دوره  سومین  در  حضور  برای  را 
فدراسیون  ریاست  جام  مسابقات 
جهانی در کیش آماده کند، مجددا از 
ابتدای هفته گذشته به دلیل احساس 
ناراحتی اردوی تیم ملی را ترک کرد.

می رسد  نظر  به  که  خدابخشی 
همچنان از ناحیه دست دچار مشکل 
است با هماهنگی کادرفنی تیم ملی 
در مسابقات جام ریاست فدراسیون 

جهانی نیز شرکت نخواهد کرد.
پیش از این کادرفنی تیم ملی تکواندو 
ریاست  جام  مسابقات  در  حضور 
را  فجر  جام  و  جهانی  فدراسیون 
آخرین فرصت برای حضور در مرحله 

نهایی انتخابی تیم ملی تکواندو جهت 
حضور در مسابقات جهانی منچستر 
به  شرایط  این  با  بود.  کرده  اعلام 
نظر می رسد ترمیناتور تکواندو ایران 
غایب بزرگ بیست و چهارمین دوره 

مسابقات جهانی خواهد بود.
سومین دوره مسابقات جام ریاست 
 )G2( آسیا  در  جهانی  فدراسیون 
پومسه  کیوروگی،  بخش  سه  در 
سنی  رده های  در  و  پاراتکواندو  و 
 ۹ روز  از  بزرگسالان  و  نوجوانان 
ورزشی  مجموعه  در  در  اسفندماه 
»المپیک« جزیره کیش آغاز می شود 
و به مدت 4 روز ادامه خواهد داشت.

فریبرز عسکری در خصوص شرایط 
تیم ملی تکواندو در آستانه مسابقات 
جام ریاست فدراسیون جهانی اظهار 
داشت: شرایط روحی خوبی در اردوی 
تیم ملی حاکم است و بچه ها از لحاظ 
دارند.  قرار  خوبی  شرایط  در  انگیزه 
مسابقات کیش در مسیر هدف تیم 
ملی قرار دارد و اصل هدف گذاری ما 

مسابقات قهرمانی جهان است.

وی تصریح کرد: در این مقطع قرار 
آمادگی  اوج  نقطه  به  بچه ها  نبود 
برسند و بر همین اساس سعی کردیم 
از لحاظ انگیزشی و بحث روانی بچه ها 
کنیم.  کیش  رقابت های  آماده  را 
شرایط حاکم در اردو خوب است و 
این موضوع را نوع تمرینات و عملکرد 

بچه ها به من می گوید.
سرمربی تیم ملی تکواندو در خصوص 
حضور قهرمان اردنی المپیک و تیم 
کره جنوبی در مسابقات کیش گفت: 
باعث  خوب  بازیکنان  حضور  قطعا 
میدان  برای  بچه ها  تا  شد  خواهد 
انگیزه کافی  بزرگ مسابقات کیش 
داشته باشند. از طرفی  اگر اشکالی 
داشته  وجود  مسابقات  این  در  نیز 
به  خوب  بازیکنان  حضور  با  باشد، 
چشم می آید تا آنها را برای ایستگاه 

اصلی قهرمانی جهان برطرف کنیم.
عسکری در خصوص انتخاب خود به 
عنوان سرمربی تیم دانشجویان عنوان 

کرد: قطعا یک گروه کارشناسی در 
تصمیم  و  دادند  نظر  خصوص  این 
که  دارم  که  اطلاعاتی  با  گرفتند. 
اولویت هایی  کارشناسی  گروه  این 
را برای این تصمیم در نظر گرفتند. 
اولویت اصلی مسابقات المپیک است 
و در مسیر کسب سهمیه المپیک، 
مسابقات یونیورسیاد قهرمانی جهان 
از 20 امتیاز المپیکی برخوردار است.

درصد   ۹0 بر  بالغ  داد:  ادامه  وی 
حضور  شانس  ملی  تیم  بازیکنان 
را  جهان  دانشجویان  مسابقات  در 
خواهند داشت و حضور این بازیکنان 
در اردویی دیگر و با تمرینات متفاوت 
به تیم ملی لطمه می زد. مسابقات 
مرحله  دو  بین  نیز  دانشجویان 
از  و  دارد  قرار  گرندپری  مسابقات 
طرفی به دلیل مسائل اقتصادی کشور 
تصمیم گرفته شد تا همه پتانسیل ها 
در یک جا جمع شوند که این موضوع 

تصمیم عقلانی بود.

به دلیل مصدومیت ؛ 

غیبت خدابخشی در مسابقات 
تکواندو جام ریاست 

فدراسیون جهانی
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فوتبال  تیم  هافبک جدید  عملکرد 
این  می دهد  نشان  پرسپولیس 
فاصله  خود  اوج  روز های  با  بازیکن 

زیادی دارد.

به گزارش »دنیای هوادار«، تیم فوتبال 
پرسپولیس در هفته هجدهم لیگ برتر 
فوتبال در ورزشگاه آزادی به مصاف 
تیم استقلال خوزستان رفت که موفق 

شد با 2 گل از سد این تیم بگذرد.
یکی از غایبین بزرگ این بازی در 
سروش  سرخپوشان  اصلی  ترکیب 
رفیعی بود. هافبک تیم پرسپولیس 
هنوز  تیم  این  به  بازگشت  از  پس 
را  خود  گذشته  عملکرد  نتوانسته 
تکرار کند و این در حالی است که 
هواداران از او انتظارات زیادی دارند. 
هافبک  خوب  نه چندان  عملکرد 
ابتدایی  بازی های  در  پرسپولیس 
نیم فصل دوم باعث شد این بازیکن 
در ترکیب ثابت تیمش قرار نگیرد و 

در اواخر نیمه دوم وارد زمین شود.

چیزی که در عملکرد این روز های 
سروش مشخص است، این بازیکن 
زیادی  فاصله  خود  اوج  روز های  با 
برای  رفیعی  می رسد  به نظر  دارد. 
باید  خوب  روز های  به  بازگشت 
خود  تا  کند  تلاش  پیش  از  بیش 
را به فرم دلخواه هواداران و برانکو 
منتظر  باید  ترتیب  این  به  برساند. 
ماند و دید در نهایت هافبک جدید 
از خود  سرخپوشان چه عملکردی 
را  برانکو  آیا  و  می گذارد  جای  به 
مجبور استفاده از او در ترکیب ثابت 

تیمش خواهد کرد؟

فاصله زیاد »سروش« با سطح انتظار برانکو و هواداران پرسپولیس

مدیرعامل باشگاه سایپا گفت: هزینه 
یک بازیکن الریان با بودجه باشگاه 

سایپا در این فصل برابری می کند.
رضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سایپا  وضعیت  به  اشاره  با  درویش 
هند  نماینده  برابر  پیروزی  از  بعد 
اظهار داشت: به این برد روحیه بخش 
نیاز داشتیم، به ویژه بعد از شکست 

حذفی.  جام  در  داماش  برابر 
خوشبختانه بازیکنان در حال حاضر 
از لحاظ روحی در وضعیتی مناسب 
هستند و امیدوارم در بازی با الریان 
هم به پیروزی برسیم تا وارد مرحله 

گروهی شویم.
برابر  سایپا  برد  شانس  درباره  وی 
با  به هیچ عنوان  تاکید کرد:  الریان 

آنها قابل قیاس نیستیم و هزینه یک 
بازیکن الریان با بودجه باشگاه سایپا 
در این فصل برابری می کند. امیدوار 
به غیرت بازیکنان در زمین مسابقه 
و تجربه کادر فنی هستیم تا در این 

دیدار به برد برسیم.
چرا  اینکه  درباره  سایپا  مدیرعامل 
مواجه  مالی  بحران  با  باشگاه  این 

جا  همه  وقتی  گفت:  است،  شده 
مواجه  اقتصادی  سخت  شرایط  با 
این  که  است  طبیعی  می شویم، 
و  شرکت ها  از  بسیاری  موضوع 
کارخانه ها را با مشکل مواجه کند. ما 
هم زیرمجموعه یک کارخانه هستیم 
با چنین مشکلاتی  است  و ممکن 

مواجه شویم.

درویش : هزینه یک بازیکن الریان با بودجه باشگاه سایپا برابری می کند

مشکل مصدومیت قلی زاده
 برطرف شد

و  ایرانی  ستاره  نقاهت  دوران  اتمام  از  بلژیکی  باشگاه 
بازگشت این بازیکن به ترکیب اصلی در بازی های این 

هفته خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی قلی زاده به عنوان یکی 
از ستاره های کلیدی شارلروا از دو ماه قبل با آسیب 
دیدگی دست و پنجه نرم کرد که نه تنها او را از ترکیب 
این تیم دور کرد بلکه مانع همراهی این بازیکن سرعتی 
در بازی های جام ملت های آسیا شد تا کابوس های 
ستاره سرعتی و چپ پا در آغاز سال نو میلادی ادامه 

داشته باشد.
علی قلی زاده که در آغاز دوباره ژوپیرلیگ در بازی با 
اوستنده هم فرصت حضور در میدان را پیدا نکرد بنا به 
اعلام رسمی باشگاه شارلروا دوران نقاهت بعد از آسیب 
دیدگی را به صورت کامل طی کرده است تا جایی که 
قرار است از بازی با کورترن به ترکیب گورخرها بازگشته 
یاری  به  کلیدی  عناصر  از  یکی  عنوان  به  و همچنان 

فیلیس ماتزو و سایر هم تیمی هایش بپردازد.
بازگشت علی قلی زاده باعث می شود تا شارلروا از این 
پس با دو بال تهاجمی از ایران به مصاف رقبای خود 
برود. یونس دلفی دیگر خرید جدید این باشگاه از فوتبال 

ایران است که جایگزین امید نورافکن شده است.

رحمان احمدی بابخیه مقابل نساجی 
بازی می کند

دروازه بان پارس جنوبی جم در بازی امروز مقابل نساجی 
مازندران به میدان می رود.

به گزارش »دنیای هوادار«، رحمان احمدی دروازه بان باتجربه 
پارس جنوبی که در مسابقه قبلی مقابل نفت مسجدسلیمان 
به شدت آسیب دید و صورت و پیشانی اش بخیه های زیادی 

خورد در مسابقه امروز تیمش هم به میدان می رود.
احمدی پارگی صورت خود از دو ناحیه را بخیه زده و 
می توانست مقابل نساجی استراحت کند اما با توجه به 
مصدومیت احمد گوهری دیگر دروازه بان پارس مجبور 

است امروز هم بازی کند.
مهدی تارتار سرمربی پارس جنوبی در این باره گفته 
است: با توجه به اینکه احمد گوهری آسیب دیده و تحت 
درمان است، رحمان احمدی مثل همیشه غیرتش را 
نشان داد و گفت که با وجود بخیه های روی صورتش 
و رحمان  ممنونیم  او  از  بازی می کند.  نساجی  مقابل 

می تواند الگویی برای جوانان باشد.

نیازمند به کلین شیت شماره 9 رسید
گلر جوان سپاهان به عملکرد درخشانش در این تیم 

ادامه می دهد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیام نیازمند، گلر سپاهان در 
دیدار خارج از خانه تیمش مقابل پیکان توانست در یک 
دیدار دشوار دروازه  خود را بسته نگه دارد و یک کلین 

شیت دیگر به نام خودش ثبت کند.
در این دیدار مهاجمان پیکان بارها حملات خطرناکی به 
سمت دروازه سپاهان ترتیب دادند که نیازمند با واکنش های 

خوب و به موقع خود مانع از فروپاشی دروازه شد.
این نهمین کلین شیت نیازمند در طول لیگ برتر است 
و او پیش از این موفق شده بود  دروازه سپاهان را مقابل 
تیم های نفت آبادان در دور رفت و برگشت، پیکان در 
دور رفت، نفت مسجدسلیمان، استقلال تهران، سایپا، 

پدیده و نساجی بسته نگه  دارد.
نیازمند با توجه به شرایط سنی خوبی که دارد عملکرد 
درخشانی در فصل جاری در ترکیب سپاهان داشته و 
توانسته به اوضاع آشفته دروازه سپاهان در 2-3 فصل 

اخیر پایان دهد.

خبر

نهاد نظارتی علی رغم گذشت چندین 
به کارگیری  قانون منع  از اجرای  ماه 
بازنشستگان، هم چنان در برابر هیأت 
فوتبال  فدراسیون  بازنشسته  رئیسه 

سکوت کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، قانون منع 
به کار گیری بازنشستگان تقریباً در تمام 
نهادهای دولتی و زیر مجموعه دولت به 
اجرا در آمد و تعداد زیادی از مدیران 
باتجربه و کارآمد علی رغم توانایی برای 
از این قانون تبعیت  اداره امور دولتی 
کردند و تصمیم خود را برای سپردن 
صندلی های مدیریت به جوانان عملی 

کردند.
این قانون در ورزش با دست اندازهایی 
همراه شد اما اکثر چهره هایی ورزشی از 
حمیدرضا گرشاسبی تا احمد ضیایی و 
سایر مدیران ورزشی به هر نحوی که 
بود بازنشستگی را قبول کردند و فقط 
مهدی تاج با استناد به تبصره قانونی در 
پست خود باقی ماند اما همچنان پرونده 
در  کماکان  و  نشده  بسته  قانون  این 
هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال اعضای 

بازنشسته حضور دارند.
مجمع  که  شد  عنوان  این  از  پیش 
نفرات  این  درباره  فوتبال  فدراسیون 
بازنشسته تصمیم می گیرد تا حساسیت 
نهایت نظارتی از جمله فیفا را به دنبال 
مقرر  زمان  همان  در  باشد.  نداشته 
شد مجمع این فدراسیون در دی ماه 
برگزار شود که به خاطر برگزاری جام 
ملت های آسیا، این موضوع به بعد از 
اتمام مسابقات موکول شد؛ اتفاقی که 
در آن مقطع شاید سنجیده بود و چه 
بسا در نتیجه تصمیمات در مجمع، تیم 

ملی متضرر می شود.
و  آسیا  ملت های  جام  اتمام  وجود  با 
قاره  در  باشگاهی  مسابقات  پیگیری 
آسیا و در ایران، هنوز عزم راسخی برای 
برگزاری مجمع در فدراسیون فوتبال 
اعضای  نتیجه  در  و  نمی شود  دیده 
به  توجه  بی  رئیسه  هیأت  بازنشسته 
قانون همچنان بر مسند مدیریت حضور 

دارند.
در چنین وضعیتی، حواس ها بیش از 
پیش متوجه نهادهای نظارتی می شود 
نهادهای  اعمال  ناظر،  عنوان  به  که 
اجرای  بر  و  می کنند  رصد  را  دولتی 
هر چه بهتر و درست تر قوانین دولتی 
تاکید دارند اما نهادهایی مانند سازمان 
بازرسی کل کشور و دیوان محاسبات 
و حتی وزارت ورزش به عنوان متولی 
امور ورزش کشور هنوز اقدامی در برابر 
نقض قانون از سوی فدراسیون فوتبال 
نداشتند. سوالی که مطرح می شود این 
است که این نهادها چرا اقدام و عمل 
درخور توجهی در برابر اجرا نشدن این 

قانون ندارد؟
برای  سوال  این  همه،  از  بیش  شاید 

احمدرضا  مانند  بازنشسته  چهره های 
ضیایی، رئیس سابق فدراسیون والیبال 
شود  مطرح  فرجی  صادق  محمد  و 
که با وجود تلاش های گوناگون برای 
مستثنی شدن از این قانون ملی، در 
نهایت قانون را پذیرفتند و کنار رفتند 
اما همچنان در فدراسیون فوتبال این 

قانون به مرحله اجرا نرسیده است.
گذشت  از  بعد  نظارتی  نهادهای  چرا 
چندین هفته از اتمام جام ملت آسیا، 
هیچ ضرب الاجلی را برای فدراسیون 
نظر  در  برگزاری مجمع  برای  فوتبال 
منطقی  و  قانونی  رویکرد  و  نگرفته 

مناسبی را اتخاذ نکرده است؟
در سوی دیگر، فدراسیون فوتبال نیز 
علی رغم وعده و عیدهایی که بعد از 
لغو مجمع در دی ماه داد، هنوز اقدامی 
برای برگزاری مجدد مجمع قانونی در 
سال ۹7 انجام نداده و به گفته اعضای 
برای  نامه ای  دعوت  هنوز  مجمع، 
حضور در مجمع ارسال نشده و دلیل 
تأخیرهای اعمال شده از سوی این نهاد 

مشخص نیست.
به  جوانان  و  ورزش  وزارت  همچنین 

عنوان متولی ورزش و نهاد عالی دولتی 
در امور ورزش که در قبال فدراسیون 
اقدامی  هنوز  دارد،  ورزشی مسئولیت 
بازنشستگان  تکلیف  تعیین  برای 
فدراسیون انجام نداده و یا ضرب الاجلی 
را برای فدراسیون فوتبال در نظر نگرفته 
و مشخص نیست چرا این وزارت خانه 

به این موضوع ورود نکرده است.
در نهایت مشخص نیست جسارت گریز 
از قانون و اجرا نکردن مصوبات مجلس 
شورای اسلامی که به تأیید عالی ترین 
نهادهای کشور رسیده از کجا حاصل 
شده و چرا فدراسیون فوتبال توجهی به 
این موضوع که کاملاً با قانون پذیری 

منافات دارد، نکرده است.
الله  صفی  اظهارات  ذکر  قابل  نکته 
فغان پور، مسئول حقوقی فدراسیون 
فوتبال است که اخیراً عنوان کرده که 
در مجمع پیش رو درباره بازنشستگان 
اعلام  او  اما  می شود  گیری  تصمیم 
نکرده که چه زمانی قرار است مطابق 
قانون مجمع سالیانه فدراسیون فوتبال 
برگزار شود و همچنان مدت زمان قانون 

گریزی فدراسیون طولانی تر می شود.

سکوت نهادهای نظارتی در برابر بازنشسته های فوتبال؛

مصلحت یا غفلت؟
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فوتبال به این دلیل محبوب و پرتماشاگر 
است که هیجان دارد و لذت اما آنچه این 
روزها در لیگ برتر می گذر نه هیجان است 
نه لذت بلکه مجموعه ای از هتاکی هاست 

برای یک مشت امتیاز.
برای جماعتی که گذشته درس عبرت نمی 
شود مرثیه سرایی و نوشتن و انتقاد کردن 
خیلی  است.  کوبیدن  هاون  در  آب  مثل 
زود یادمان رفت همین اعتراض های پوچ 
و عبث به داوری در جام ملت های آسیا 
یقه ایران را گرفت و درست در مهمترین 
و هیجان انگیز ترین نقطه تاریخ به دلیل 
یک ضعف رفتاری که در فرهنگ مان ریشه 
دوانده یک گل ناقابل تقدیم ژاپن کردیم و 
آرزوهای 43 ساله خود را به باد دادیم. پس 
نوشتن و مصداق آوردن از آنچه که راحت 
به دلیل خشونت در مستطیل سبز از خود 
نشان داده ایم نه تنها فایده ای ندارد بلکه 
این روزها گلادیاتورهای وطنی و غیر وطنی 
به اسم تعصب و عشق به پیراهن  در چمن 
فوتبال از ته دل به ما می خندند واین نقدها 

را گویی روی یخ می نویسیم.
ها  باشگاه  سوی  از  قطعا  که  شنوا  گوش 
وجود ندارد که اگر داشت خود باشگاه ها که 
متاسفانه به خود و بی جهت عنوان فرهنگی 
هم یدک می کشند با بیانیه نویسی و یا 
از سوی  با کنایه در نشست های خبری 
سرمربیان و مدیران رسانه ای خود  این طور 

به جان هم نمی افتادند.
به  را  خود  صحبت  رک  و  مستقیم  پس 
مسیر اصلی اش می بریم و روی صحبت 
را با کمیته داوران باز می کنیم. کمیته ای 
از  به موقع  و  باید در حمایت درست  که 
داورانش خودی نشان دهد اما شاهد هستیم 
در روزگاری که بیشترین هجمه ها به سمت 
فدراسیون  مسئولان  شده  روانه  داوران 
فوتبال، سازمان لیگ و کمیته داوران فقط 
به مصاحبه های پراکنده بسنده کرده اند و 
هیچ اتفاق دیگری برای درست کردن این 

شرایط بحرانی ندارند.

گزارشگران  که  شده  شور  قدر  این  آش 
تلویزیونی هم عنان کار از دست داده اند و 
هر صحنه خطایی که حق یا ناحق، درست 
یا غلط از سوی داور سوت زده می شود به 
خود اجازه می دهند تا داور را که زیر سیل 
اند  گرفته  قرار  هواداران  از سوی  فحاشی 
نقادی کنند و موج سواران را از نقدهای غیر 
اصولی و گاه برای خودشیرینی هواداران یک 

تیم بی نصیب نگذارند. 
بازی  در  که  بود  پیش  روز  چند  همین 
قهرمانان  لیگ  در  آژاکس  و  مادرید  رئال 
اروپا درحالی که در صحنه ای که آژاکس 
آن  و  زد  گل  مادریدی  تیم  به  خانه  در 
اتفاق آفساید هم بود. ابتدا گل تایید شد، 
آن  تشخیص  برای  وسط  داور  ا  در  اما 
درخواست VAR کرد گزارشگر بازی که 
اتفاقا عادل فردوسی پور هم بود اشاره کرد 
که آفسایدی در کار نبوده و چرا باید داور 
درخواست سیستم ویدئویی کند اما بعد 
 VAR از 4 بار مرور صحنه از سوی داور
مشخص شد که آفساید درست بوده است. 
به همین راحتی از بیرون گود کار داوران در 
لیگ برتر قضاوت می شود و همین برداشت 
های لحظه ای از قضاوت ها عاملی می شود 
برای انواع انتقادات و توهین ها به داوران 

لیگ برتری.
در اینکه گاهی اشتباهات داوری در لیگ 
برتر به تیم ها صدمات جبران ناپذیری زده 
این روزها درلیگ  آیا روشی که  اما  است 
برتر به کار گرفته شده مشکلی را حل می 
کند؟ کدام تیم با رفتارهای غیر اصولی و با 
بیانیه نویسی و جدیدا با سیاست سکوت و 
عدم حضور در نشست های خبری توانسته 
امتیازها از دست رفته به دلیل اشتباهات 
اکنون  که  بازگرداند  خود  برای  را  داوری 

شاهد رفتارهای عجیب در لیگ هستیم؟
به عقب که باز می گردیم اوج انتقاد از داوری 
از بازی پرسپولیس و سپاهان کلید زده شد. 
جایی که از یک هفته قبل از بازی برانکو در 
نشست خبری و بعد از بازی با ذوب آهن 

درحالی که در آن مسابقه خطای داوری 
خیلی چشمگیری رخ نداده بود به داوری 
ها تاخت و بعد در پایان بازی پرسپولیس و 
سپاهان، امیر قلعه نویی در بی سابقه ترین 
مصاحبه خود فغانی را قلدر جدید فوتبال 
معرفی کرد. اینکه فغانی در آن بازی قضاوت 
خوب با بدی انجام داد به کنار اما آیا ادبیات 
به کار گرفته شده از سوی سرمربی سپاهان 

سبب نشد تا نگاه ها به داوران تغییر کند؟

مسئولان  کرد؟  چه  انضباطی  کمیته 
فدراسیون در آن زمان آیا صدای زنگ خطر 
را شنیدند؟ کمیته اخلاق حتما باید خونی 
از بینی کسی بیاید تا به این بیانیه نویسی ها 

و مصاحبه های معنادار تیم ها ورود کند؟ 
در فصلی به سر می بریم که در رفتاری بی 
سابقه تمامی تیم های لیگ برتری به داوری 
ها معترض هستند اما دور از فضای مجازی 
ای  عده  برای  شده  مجالی  متاسفانه  که 
هتاک تا هر آنچه که در خیابان و سکوهای 
ورزشگاه ها نمی توانند از خود نشان دهند 
اما همه دق ودلی خود را با حمله به پیج 
خالی  هواداری  یا صفحات  و  داوران  های 
و  داوران  کمیته  در  کسی  آیا  کنند،  می 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ به بررسی 
اند؟  زده  این مشکل دست  یابی  ریشه  و 
رفتار بازیکنان داخل زمین غیر قابل باور 

شده است.
نگاهی به فیلم و عکس های  بازی های 
اخیر تیم های مذکور بیندازید همه چیز 

بازیکنان  خشن  چهره  به  است.  عیان 
نگاهی بیندازید همه چیز دستتان می آید. 
از باشگاه ها که هیچ امیدی نیست چون 
این طور که شواهد نشان می دهد آنها از 
رفتار بازیکنان خود خیلی هم راضی هستند 
که اگر نبودند بازیکنی که به دلیل اعتراض 
کارت زرد می گیرد و حضور خودش را از 
بازی های مهم آینده تیمش محروم می 
وقتی  اما  شد  می  برخوردی  حتما  کند 
خود  از  و  عصبانی  بازیکنان  با  ها  باشگاه 
همه  و  کنند  نمی  برخوردی  مچکر خود 
نداشته های خود را در داوری ها جستجو 

می کنند دیگر چه باید گفت؟
به فریدون اصفهانیان رئیس کمیته داوران 
به دلیل شرایط موجود نقد وارد است اما 
او چند روز قبل به حرف مهمی اشاره کرد 
و گفت اگر با این حجم از انتقادات داوران 
بگویند دیگر نمی خواهند قضاوت کنند چه 
باید کرد. حرف او را باید جدی گرفت. به 
نظر می رسد داوران یک بار برای همیشه 
باید این تصمیم مهم را بگیرند تا بلکه با 
همت خود این شرایط آشفته فرهنگی و این 
رفتار غلط و بد آموخته بازیکنان و مربیان را 
تغییر دهند. باید از یک جایی بساط اعتراض 
های بیش از حد و غیر قابل کنترل را جمع 
کرد. اعتراض به داوری ها همیشه در همه 
دوران ها بوده است و جلوگیری از اشتباهات 
داوری فرضی محال است اما قرار نیست به 
دلیل اشتباه داوری رفتارهای غیر انسانی 
داشته باشیم. گرفتن امتیاز به چه قیمت؟ 

از  بعد  فر  بنیادی  موعود  قیافه  کسی  آیا 
پایان بازی پرسپولیس و استقلال خوزستان 
بازی  از  بعد  او  که  راحتی  نفس  دید؟  را 
کشید نشانه چیست؟ داور بازی استقلال و 
تراکتورسازی با چه گناهی باید زیر آن همه 

فشار قرار گیرد؟
آقای کمیته داوران شما که می دانستید 
افزاری  نرم  افزاری و  امکانات سخت  پول، 
به  را  ویدئویی  سیستم  وعده  چرا  ندارید 
توان  فوتبالی می دهید؟ شما که  جامعه 
داوران  از  ندارید چرا  را  با شرایط  برخورد 
درحالی  کنید  می  استفاده  دروازه  پشت 
که در بازی های اخیر نقش آنها در تصمیم 
گیری های مهم چه بوده است؟ آقای رفعتی 
شما که می دانید با کمبودها از هر نوعش 
 VAR روبرو هستید چطور وعده استفاده از
در دربی را می دهید؟ آیا خود شما آتش بیار 

معرکه برای داوران نیستید؟ 
آقای کمیته انضباطی برخورد قاطع شما 
با بازیکنان، مربیان و باشگاه های همیشه 
عصبانی چیست؟ چه قانونی برای مصون 
ماندن داوران داریم؟ آیا همه عدم نتیجه 
گیری تیم ها به خاطر ضعف داوران است؟ 
بهتر است این گونه تمام کنیم فدراسیونی 
قائل نمی شود  برای داورانش حرمت  که 
دفاع از سوی دیگران کاسه داغ تر از آش 
شدن است. نقد بر داوری همیشه بوده و 
هست اما دلیل نمی شود باشگاه ها به خود 
اجازه دهند این طور لجام گسیخته رقابت 

خود را در اتهام به داوران به رخ بکشند.

بیانیه نویسی و اعتراض به داوری ها در لیگ برتر؛

داوران بی  پناه
در محاصره گلادیاتورها

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای حسین حیدری دارای شناسنامه شماره 5۶ به شرح دادخواست به کلاسه ۹71212 از این شورا درخواست گواهی 
حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان علی حیدری بشناسنامه شماره 40۶ در تاریخ 13۹7/5/4 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- زلفعلی حیدری ت ت 131۹/12/۹ ش ش 2۹۶ فرزند زیاد علی- پدر

2- روزبه حیدری ت ت 13۸۸/۶/10 ش ش 03142170۸۸ فرزند علی- پسر
3- حسین حیدری ت ت 13۶۶/1/1 ش ش 5۶ فرزند علی- پسر

4- شیما حیدری ت ت 1374/4/23 ش ش 03113۶۶5۸۹ فرزند علی- دختر
5- فردین حیدری ت ت 1370/۸/21 ش ش 15201۸517 فرزند علی- پسر

۶- مریم حیدری ت ت 13۶7/1/1 ش ش 57 فرزند علی- دختر
7- مهناز سرچمی ت ت 1347/۹/4ش ش ۸ فرزند فرمان - همسر

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی 
نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد %م  97/۶32۶4/ف

رئیس شعبه 1شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای فریبرزتقی علیزاده دارای شناسنامه شماره 4۶4 به شرح دادخواست به کلاسه ۹711۹۸ از این شورا درخواست گواهی 
حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان لیلی برنائی بشناسنامه شماره 5۹524 در تاریخ 13۹7/۸/2 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- فریبرز تقی علیزاده ت ت 1341/3/1۸ ش ش 4۶4 فرزند رئوف - پسر

2- فیروزه تقی علیزاده ت ت 133۸/2/20 ش ش ۶00 فرزند رئوف - دختر
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی 

نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد %م  97/۶32۶7/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای محمد غلامی نمین دارای شناسنامه شماره 1545 به شرح دادخواست به کلاسه ۹70۸3۹/14/۹7 از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان مصطفی غلامی نمین بشناسنامه شماره 1۸۸۸ در 

تاریخ 13۹7/۸/30 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- محمد غلامی نمین ت 132۸ش 1545فرزند کربلائی آقا پدر متوفی

2- فرزانه اهل ایمانی ت 1337 ش 5175 فرزند رسول مادر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی 

نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد %م  97/۶32۶۶/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

برای دانلودفایل پی دی اف  همه شماره های روزنامه
  به سایت  » دنیای هوادار« مراجعه کنید
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7 ورزشی

وضعیت عجیب ستاره هلندی بایرن مونیخ
آرین روبن، ستاره هلندی تیم فوتبال بایرن مونیخ مدعی شده نمی داند چه چیز 

مانع ریکاوری او بعد از مصدومیت فیزیکی اش شده است، مصدومیتی که باعث 
شده این بازیکن از 27 نوامبر سال گذشته تا به حال نتواند بازی کند. روبن 35 

ساله حالا کمی نگران آینده  فوتبالی اش شده است.  

عملکرد داور استقلال-تراکتور فوق العاده بود
رئیس دپارتمان داوری گفت: خوشبختانه در بازی های این هفته تا کنون شاهد 

قضاوت های بسیار خوبی بوده ایم و هیچ اشتباه تاثیرگذاری از سوی داوران اتفاق 
نیافتاده است.طبیعتا ممکن است اشتباهات جزئی در برخی بازی ها وجود داشته 

باشد اما هیچ اشتباه تاثیرگذاری مشاهده نشده است.

دین محمدی: عیار استقلال مشخص شده است
پیشکسوت باشگاه استقلال در پاسخ به این سوال که چه آینده ای برای 

استقلال متصور است، گفت: اگر بخواهیم عیار استقلال را بسنجیم باید این تیم 
را مقابل تیم های بالای جدول ببینیم. همین طور هم شد. برد پرگل استقلال 

جلوی پیکانی که ۶-7 بازی پیاپی باخته، چیزی را مشخص نمی کند

رونالدو رکورد خود در رئال را تکرار کرد
رونالدو در دیدار برابر فروزینونه ستاره تیمش بود. این بازیکن پرتغالی توانست در 

این دیدار که با پیروزی سه بر صفر یوونتوس به پایان رسید هم گلزنی کند و هم 
 A پاس گل بدهد. این برای سومین بازی پیاپی است که رونالدو می تواند در سری

برای یوونتوس هم گل به ثمر برساند و هم پاس گل بدهد.

نظر جالب »مورینیو« درباره »نیمار«
مورینیو، معتقد است نیمار قبل از این که با پله و دیگر ستاره های فوتبال برزیل 

مقایسه شود باید با این تیم به موفقیتی دست پیدا کند. این ستاره جوان به 
عنوان یکی از بهترین بازیکنان دنیای فوتبال شناخته می شود که با وجود سن 

پایینش هم برای بارسلونا و پاری سن ژرمن  بازی می کند.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

مکالمه شفر و خورشیدی؛ فقط »خسته نباشید«
پس از شکست استقلال برابر تراکتورسازی شفر اعلام کرد که خورشیدی داور بازی 

به دلیل اشتباهاتی که در قضاوتش داشته، از او عذرخواهی کرده است. پس از این 
موضوع، خورشیدی در صحبت با داود رفعتی اعلام کرد که پس از بازی، وینفرد 

شفر به او خسته نباشید گفته و دیگر صحبتی بین آنها رد و بدل نشده است.

پرونده شجاعیان در کمیته تعیین وضعیت
پیرو شکایت باشگاه ماشین سازی از استقلال پیرامون پرونده انتقال داریوش 

شجاعیان، کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال با ارسال دعوتنامه  از نمایندگان 
دو باشگاه درخواست کرد تا به منظور بررسی این پرونده و اعلام آخرین مواضع و 

دفاعیات دو طرف روز چهارشنبه یکم اسفندماه در این کمیته حضور یابند.

برانکو درباره رسن: بماند اما به قیمت مناسب!
ایوانکوویچ که علاقه ویژه ای به استفاده از رسن در ترکیب خود دارد درباره 

وضعیت این بازیکن تصمیم نهایی را گرفته است. او مایل به ادامه حضور هافبک 
تیم ملی عراق در تیمش است اما باید مسائل مالی را مدنظر قرار دهند تا باعث 

شکاف بین اعضای تیمش نشود.

قدوس تاثیرگذارترین بازیکن فصل
قدوس با زدن 3 گل و دادن 4 پاس گل روی 7 گل تیمش در این فصل تأثیر 

مستقیم داشته است. از مجموع 1۹ گل به ثمر رسیده از سوی تیم آمیان قدوس در 
7 گل تاثیر مستقیم داشته و به عبارت دیگر 37 درصد گل های تیم آمیان با تأثیر 

مستقیم قدوس به ثمر رسیده است. 

صعود و موفقیت به رتبه سوم دنیا
ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: صعود به رده سوم جدول رنکینگ 

برترین های فوتسال تیم های ملی جهان را مدیون تلاش و زحمات بی دریغ تمام 
بازیکنانم می دانم. این موفقیت همچنین حاصل زحمات و تلاش کادر فنی، مدیران، 

سرمربیان باشگاه ها که همیشه با تیم ملی همکاری لازم را داشتند.

در  شب  دوشنبه  چلسی  و  منچستر 
جام  های  رقابت  در  حساس  دیداری 

حذفی به مصاف هم خواهند رفت
به گزارش »دنیای هوادار«، اینکه معنای 
اف ای کاپ واقعا برای چلسی و منچستر 
سال  که 25  سوالیست  چیست  یونایتد 
است مدام پرسیده می شود. در سه فصل 
یونایتد  یا  چلسی  از  یکی  حداقل  اخیر 
اما  بوده،  حاضر  حذفی  جام  فینال  در 
قدیمی ترین  در  آن ها  موفقیت های  این 
نشانگر  بیشتر  فوتبال  تاریخ  تورنمنت 
تفاوت قدرت تیم های بزرگ لیگ برتر با 
باقی تیم هاست، تا علاقه و عطش چلسی 

و یونایتد برای فتح این جام.
در  تیم  دو  شب  دوشنبه  جدال  اما 
فصل  فینال  تکرار  که  بریج،  استمفورد 
یک  صرفا  فرای  معنایی  است،  پیش 
برای  جام  یک  در  رفتن  پیش  و  بازی 
مربیانشان دارد. در واقع این بازی ایست 
که برای دو مربی اهمیت بیشتری دارد 
سولشر  گونار  اوله  تیم هایشان.  برای  تا 
مقام  در  شکستش  اولین  پیش  هفته 
مربی موقت یونایتد را تجربه کرد و برابر 
زانو  اولدترافورد  در  توخل  توماس  تیم 
خبر  مختلفی  منابع  دیگر  سوی  در  زد. 
یک  فقط  ساری  مائوریتزیو  که  داده اند 
نجات  را  تا خودش  دارد  ماه دیگر وقت 
دهد و خاطره شکست های سنگین برابر 
بورنموس و منچستر سیتی را به دست 

فراموشی بسپارد.
و  کاپ  اف ای  پنجم  دور  در  پیروزی  آیا 
رسیدن به مرحله یک چهارم نهایی برای 
تضمین آینده این دو مربی کافی خواهد 
تک بازی ای  هیچ  معمولا  نه.  قطعا  بود؟ 
چنین تاثیر عمیقی ندارد. با این حال این 
بازی فرصتی برای ریکاوری به سولشر و 
ساری می دهد، برای بازیافتن خودشان و 

بازگشت به راه پیروزی.
چلسی و یونایتد البته تنها تیم های لیگ 
برتری باقی مانده در جام حذفی نیستند. 
امشب در جدالی بسیار  منچستر سیتی 
نابرابر مهمان نیوپورت خواهد بود، تیمی از 
دسته چهارم فوتبال انگلیس که زمینش، 
رادنی پرید، خانه دو تیم راگبی از جنوب 
ولز هم هست. واتفورد دیشب با تک گل 
اتین کاپوئه کوئینز پارک رنجرز را شکست 
داد و برایتون و ولوز و کریستال پالاس هم 

همه در این دور بازی دارند.
که  تفاوتی  و  برتر  لیگ  درآمد  اینکه  با 
حتی بین جایگاه هشتم و دوازدهم دارد 
برای تیم های رده اول فوتبال انگلیس به 
قدری اهمیت پیدا کرده که عملا اف ای 
کاپ جادوی خودش را از دست داده، اما 
اگر کریس هیوتون، نونو اسپریتو سانتو و 
روی هاجسون در بازی های این هفته تیم 
اولشان را به زمین نفرستند، این تصمیم 

به هیچ وجه قابل قبول نخواهد بود.
تاتنهام، آرسنال و لیورپول هر سه از جام 

این  در  که  سرنوشتی  شده اند،  حذف 
دور منتظر یکی از چلسی یا یونایتد هم 
خواهد بود. بدین ترتیب راه تیم هایی چون 
برای  واتفورد  و  پالاس  و  ولوز  و  برایتون 
رسیدن به نیمه نهایی، یا حتی با قرعه ای 
خوب تا فینال، چندان دشوار نخواهد بود. 
از شروع دوران لیگ برتر این چهار تیم 
روی هم فقط یک بار فینال اف ای کاپ 
را تجربه کرده اند )پالاس مقابل یونایتد در 
آخرین فصل لویی ون گال که با پیروزی 
آخرین  و  رسید(  پایان  به  تیمش   1-2
عنوان مهمی که به دست آورده اند به سال 

1۹۸0 بر می گردد.
را  برتر  لیگ  درآمدزایی  باشگاه ها  اینکه 
درک  قابل  دهند  قرار  اصلی شان  هدف 
نیست.  این  هواداران  دیدگاه  اما  است، 
هواداران  و  تماشاگران  نگاه  از  موفقیت 
است،  قهرمانی  لذت  و  بردن  جام 
برایشان عزیز  تا آخر عمر  خاطره ای که 
هوادار  هیچ  دیگر  سال   25 بماند.  باقی 
نخواهد گفت  با خودش  واتفورد  یا  ولوز 
یادش به خیر فصلی که با خیال راحت 
جام  فینال  به  رسیدن  شدیم.  هشتم 
حذفی اما خاطره ایست که تا ابد پا برجا 
می ماند. از این منظر این باشگاه های لیگ 
برتری، به خصوص در این فصل، مدیون 
بیشترین  اگر  شد  خواهند  هوادارانشان 
تلاششان برای پیش رفتن در جام حذفی 

را نکنند.

معنای جدال جام حذفی برای ساری و سولسشر
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موضوع: ابلاغ نظریه کارشناسی ملک توفیقی از محکوم علیه مذکور در پرونده 
کلاسه ۹7204۶

آقای سید مهدی رضایی نظریه کارشناسی ملک توقیفی شما از طریق نشر در 
جراید به شما ابلاغ می گردد مقرر است چنا نچه به نظریه کارشناسی اعتراضی 
دارید ظرف سه روز با ذکر دلایل بصورت مکتوب اعتراض خود را نفیا یا اثباتا به 
اجرای احکام دادگاه مجتمع خانواده کرج تقدیم نمائید در غیر اینصورت مطابق 

مقررات اقدامات اجرائی ادامه خواهد یافت.
گزارش کارشناسی 

ملک معارفه شده یکدستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت12۹/31 مترمربع با 
پلاک ثبتی 1۶۹/1۸۹3۶ مفروز و مجزی از پلاک 151۸ فرعی از اصلی مذکور 
واقع در سمت جنوب غربی طبقه دوم ساختمان به انضمام یکباب انباری و یک 

واحد پارکینگ هردو در زیرزمین ) بنابر اظهار محکوم له ( بوده و طبق استعلام 
ثبتی به شماره 13۹505۸310110012۶0 مورخه ۹5/4/27 اداره ثبت ناحیه 
3 کرج سه دانگ مشاع از ششدانگ آن به مالکیت آقای سید مهدی رضائی 
خانقاه و بنابر اظهار محکوم له سه دانگ مشاع دیگر آن متعلق به خانم فاطمه 

حسنی می باشد.
واحد مورد دعوی یک واحد آپارتمان مسکونی واقع در سمت جنوب غربی 
طبقه دوم ساختمانی ۶ طبقه شامل : 3 واحد تجاری و 2 واحد مسکونی در 
طبقه همکف و 11 واحد مسکونی در طبقات اول تا چهارم بوده و اسکلت 
آن از بتن و نمای ساختمان از سنگ و کامپوزیت، دارای آسانسور، پنجره ها 
فلزی تک جداره، کنتورهای برق هرواحد مجزا و کنتور آب و گاز آنها مشترک 
بوده و از زمان ساخت آن حدود ۸ سال می گذرد. آپارتمان مورد نظر دارای 
پذیرایی، آشپزخانه اپن با کابینت MDF، 3 اتاق خواب، بالکن با دسترسی 
از آشپزخانه، حمام، سرویس بهداشتی بوده و پوشش کف آن از سرامیک 

40*40، قرنیزها سرامیک، سیستم گرمایش شوفاژ با موتورخانه مرکزی و  
سیستم سرمایش کولر آبی ، دارای آیفون تصویری، درب ورودی ضدسرقت و 
دربهای داخلی چوبی با چهارچوب فلزی، پوشش دیوارها رنگ و کاغذ دیواری 
و در قسمتهایی از سنگ آنتیک و کاشی، پوشش سقف از نوع کاذب به همراه 

چراغ هالوژن می باشد.
ارزیابی انجام شده صرف نظر از دیون احتمالی به ادارات دولتی و خصوصی و 

اشخاص حقیقی و حقوقی انجام گردیده است.
نظریه کارشناسی

با عنایت به بازدید انجام شده و موارد مذکور در گزارش کارشناسی و موقعیت 
ملک و لحاظ نمودن جمیع جهات موثر در کارشناسی ارزش ششدانگ پلاک 
ثبتی 1۶۹/1۸۹3۶به مبلغ 5/5۶0/330/000 )پنج میلیارد و پانصد و شصت 

میلیون و سیصد و سی هزار ریال برآورد می گردد. 97/۶32۶8/ف
دادورز اجرای احکام دادگاه خانواده کرج - نجفی فرد

از گوشه و کنار می رسد مشکل صدور کارت 
بازی آیاندا پاتوسی بازیکن اهل آفریقای 
جنوبی و خرید جدید استقلال به زودی 
برطرف می  شود و این بازیکن آبی پوشان 

تهرانی را همراهی خواهد کرد. 
 10 ماده  طبق  که  حالی ست  در  این 
که  بازیکنانی  لیگ،  سازمان  نامه  آئین 
در دوسال اخیر در تیم ملی کشورشان 
یا یکی از رقابتهای باشگاهی قاره ای بازی 
نکرده باشند، حق ورود به لیگ حرفه ای 
ایران را ندارند و پاتوسی مطابق این بند 
اجازه بازی برای استقلال نخواهد داشت. 
اما سازمان لیگ در تعامل غیرقانونی قصد 
دارد اجازه حضور پاتوسی را در استقلال 

بدهد!
از قدیم گفته اند حرمت مسجد را متولی اش 
عوامل  هم  ما  فوتبال  در  می دارد.  نگه 
فدراسیون  کمیته های  و  لیگ  سازمان 
فوتبال متولی برگزاری مسابقات فوتبال و 
حفظ اعتبار این مسابقات هستند. اما چشم 
بستن آن ها بر روی تخلفات متعدد تیم ها، 
باعث شده لیگ ایران به لحاظ اعتبار چیزی 
در حد لیگ های محلات باشد که یک شبه 
برگزار کنندگان آن تصمیم می گیرند آئین 

نامه هایش را نادیده بگیرند!

پاتوسی و موارد مشابه
را  پاتوسی  بازی  کارت  لیگ  اگر سازمان 
آئین  از  عملا  کند،  صادر  استقلال  برای 
نامه خود تخلف کرده است و شائبه عدم 
به دلیل  سلامت مسوولان سازمان لیگ 
عدم پایبندی به قوانین بیش از پیش قوت 

خواهد گرفت. 
مشابه شرایط  پاتوسی را پیش از این چند 

بازیکن دیگر هم داشته اند.
سال گذشته حداقل در سه مورد، سازمان 
لیگ برای بازیکنان مجور بازی غیر معمول 

صادر کرده است: 

ایکه چوکو مهاجم نیجریه ای سابق پیکان، 
کی روش استنلی مهاجم سابق ذوب آهن و 

مروان حسین عراقی بازیکن سپاهان.
امسال هم تارت هافبک برزیلی که به فولاد 
اجازه  ماده 10  پیوست، طبق  خوزستان 
نداشت به این تیم ملحق شود اما سازمان 
لیگ با نادیده گرفتن آئین نامه خود برای 

همه این بازیکنان کارت بازی صادر کرد!
شرایط مشابه پاتوسی را یک بازیکن دیگر 
هم دارد که قرار است به سپیدرود ملحق 
شود اما سابقه ملی و یا باشگاهی قاره ای 

ندارد.

تخلفات متعدد در لیگ برتر
این فقط مورد مشابه چند بازیکن خارجی 
توسط  برتر  لیگ  قوانین  نقض  اما  بود، 
بازی  به صدور کارت  فقط  لیگ  سازمان 

برای بازیکنان خلاصه نمی شود!

داشتن مالک مشترک
با  باشگاه  دو  حضور  فیفا  قوانین  طبق 
مالک مشترک در لیگ برتر خلاف قوانین 

حرفه ای است. 
اما در لیگ ایران هر دو باشگاه تراکتورسازی 
و ماشین سازی با یک مالک )زنوزی( در 
مجمع  رئیس  همچنین  حاضرند.  لیگ 
و  استقلال  باشگاه  دو  هر  عمومی 
پرسپولیس، ورزیر ورزش و جوانان است! 
ایجاد  زیادی  شائبه های  خود  این  که 

می کند. 

وابستگی مالی باشگاه ها به دولت
کنفدراسیون  حرفه ای  آئین نامه  طبق 
فوتبال آسیا، حضور باشگاه های وابسته به 
لیگ های حرفه ای  در  نظامی  یا  و  دولت 

ممنوع است. 
در واقع باشگاه ها باید به عنوان یک بنگاه 
اقتصادی مستقل باشند که وابستگی مالی 
به جایی نداشته باشند و بودجه آن ها از 
طریق راه های قانونی تعریف شده از سوی 

فیفا تامین شود. 
بلیت  مسابقات،  تلویزیونی  پخش  حق 
فروشی، نقل و انتقال بازیکنان، فروش اقلام 
هواداری و یادبودها و تبلیغات دور زمین، 
روی پیراهن و ... مهمترین راه  های قانونی 

برای کسب درآمد باشگاه ها از نظر فیفاست.
اما سازمان لیگ بجز دو، سه سال اول، دیگر 
هیچ تلاشی برای انطباق باشگاه ها با قوانین 

حرفه ای انجام نداد. 

بازیکنان سرباز
همچنان که گفتیم حضور تیم های نظامی 
این  )به  نیست.  قانونی  لیگ حرفه ای  در 
اقتصادی  بنگاه  باشگاه ها  این  که  دلیل 
نیستند و بودجه آن ها وابسته به ارگانی 

خارج از فوتبال است(.
اما به جز این برخی باشگاه ها هم مجاز به 
استفاده از بازیکنان سرباز هستند که این 

هم مغایر با اصول حرفه ای است. 
امکان گذراندن خدمت  درست است که 
سربازی در یک تیم فوتبال مانع از هدر 
رفتن استعدادهای فوتبالی خواهد بود، اما 
این بازیکنان در زمان انجام خدمت - طبق 
و  نمی شوند  - حرفه ای محسوب  تعریف 
اجازه حضور در لیگ های حرفه ای را ندارند. 
موضوعی که سازمان لیگ چشم خود را بر 

آن بسته است.
از سویی حتی اگر با آئین نامه های داخلی 
قانونی جلوه دهیم، لازم  را  این تخلف ها 

است به این آئین نامه ها پایبند باشیم. 
مثلا دیده شده که بازیکنان بدون گذراندن 
کامل دوران سربازی و یا در شرایطی که 
مشمول هستند، برای تیمی بازی می کنند 
ولی بعد از آشکار شدن تخلف آنان، کمیته 
تخلفات  این  با  برخوردی  انضباطی هیچ 

نمی کند. 
با  بازیکن  سال 13۹3 حدود چهل و دو 
کارت معافیت جعلی در لیگ حاضر شدند 
که بعد از پیگیری های متعدد دایره نظام 
وظیفه، کارت پایان خدمت یا معافیت آنان 

باطل شد. 
تعداد زیادی از این بازیکنان عضو باشگاه 
اما  بودند،  فولاد خوزستان، قهرمان لیگ 
باشگاه  تخلفات  به  هرگز  لیگ  سازمان 
رسیدگی نکرد و جام قهرمانی را از فولاد 
پس نگرفت. در آن سال پرسپولیس نایب 

قهرمان بود. 
بسته ی  چشمان  این  از  پرسپولیس  اما 
سازمان لیگ به روی تخلفات سربازی، سال 
گذشته بهره مند شد؛ نیم فصل پارسال بود 

که نوراللهی و عالیشاه با وجود ابهام در پایان 
دوره سربازی شان به پرسپولیس بازگشتند. 
قانون،  به  رجوع  بجای  لیگ  سازمان  اما 

ماجرا را به نوعی لاپوشانی کرد. 

مورد عجیب طارمی
طارمی  ماجرای  که  است  کسی  کمتر 
فصل  دو  طارمی  نداند.  را  اسپور  ریزه  و 
بازگشت  پرسپولیس  به  حالی  در  پیش 
که قراردادش با باشگاه ترکیه ای در زمان 
با سندسازی  اما  بود،  نشده  قانونی فسخ 
طارمی  بازیکن،  و  پرسپولیس  باشگاه 
این  برای  دوم  فصل  نیم  در  یافت  اجازه 
تیم بازی کند. سازمان لیگ با وجود برملا 
شدن تخلف باشگاه و بازیکن، هیچ یک از 
بازیهای پرسپولیس را 3 - 0 اعلام نکرد تا 
پرسپولیس قهرمان لیگ بماند! هر چند این 
تخلف با محرومیت دو پنجره ای از نقل و 
انتقالات بین المللی از سوی فیفا مواج شد. 
اما بخاطر تبانی سازمان لیگ با متخلفین، 

در داخل کشور آب از آب تکان نخورد!
***

این نمونه ها و نمونه های مشابه هرج و مرج، 
بی قانونی و سیستم ناسالم حاکم بر فوتبال 

ایران را بیش از پیش نمایان می کند. 
جذب  تیمی  هر  هواداران  برای  شاید 
بازیکنان باکیفیت به هر طریقی خوشایند 
باشد، اما یادمان باشد اگر قوانین رعایت 
نشوند، هر آن ممکن است یک تخلف در 
جایی دیگر و به ضرر باشگاه مورد علاقه 

ما رخ بدهد. 
چه بهتر که یک باشگاه متضرر شود اما روح 

قانون خدشه دار نشود. 
شاید اگر سال 13۹3 قهرمانی فولاد از این 
تیم بازپس گرفته می شد، سازمان لیگ 
مجبور نمی شد روی تخلف پرسپولیس در 

پرونده طارمی چشم ببندد. 
رخ  دومینووار  و  سریالی  که  تخلف هایی 
داده و هر بار چالش بزرگتری را پیش روی 
مسوولان فوتبال حرفه ای ما قرار می دهند. 

گزارش »دنیای هوادار« از تخلف هایی که از اعتبار لیگ می کاهد؛

متخلف ها به بهشت نمی روند!

محمد حیرانی

آگهی ابلاغ نظریه کارشناسی  


